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Förvaltningsberättelse 2019 
 

2019 är föreningens 28:e verksamhetsår. Samfällighetens uppgift är att 

förvalta vårt gemensamma nät och att leverera ett snabbt stabilt bredband för 

internetuppkoppling, TV-tjänster samt telefoni. Samfälligheten har 105 

medlemmar. 

Styrelsen har under 2019 haft 3 protokollförda möten samt årsmöte och 

konstituerande möte. Utöver protokollförda möten har styrelsen haft 

arbetsmöten samt förhandlingar med leverantörer.  

Inga förändringar eller nya anslutningar har genomförts under året.  

Det finns inga större störningar rapporterade. Antalet felanmälningar ligger 

på en låg nivå. 

 

Vårt avtal med Com Hem sades upp i maj för att kunna gå ut i en 

upphandlingsprocess under hösten. Vi har haft fysiska möten med 2 

leverantörer, Com Hem och Stadsnätsbolaget då de var de mest intressanta. I 

den utvärdering som sedan skedde efter inlämnade offerter från dessa 

aktörer var det Com Hem som hade det mest fördelaktiga erbjudandet varför 

styrelsen föreslår årsmötet att besluta om en ny avtalsperiod med Com Hem 

på ytterligare 3 år.  

 

Föreningens ekonomi är solid och vi förstärker det egna kapitalet. Årets 

resultat blev 4943 kr. (Budget 4695 kr) För en fullständig bild av den 

ekonomiska ställningen hänvisas till presenterad resultat- och balansräkning.  

Då vår reparationsfond är på en god nivå och inte utnyttjats föreslår 

styrelsen att vinsten överförs till det egna kapitalet.  
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